
Pallotta: Z nowym stadionem zmniejszymy przepaść do Juve

News - ASRoma.pl

Prezydent Giallorossich, James Pallotta, udzielił w Bostonie wywiadu dla 

Sky Sport.

- Chcę, żeby wszyscy gracze byli w formie, ciężko, aby wszyscy grali tak długo jak

Totti. Chciałbym widzieć kibiców na Curva Sud, niewiele możemy zrobić, jak tylko

stworzyć lepszy klimat, ale są reguły do uszanowania.  Z tego co powiedział mi

Totti, będzie to jego ostatni sezon. Jednak nie jestem pewien, nie wiem, zobaczymy.

Pewnego dnia powiedział mi też, że chce trenować. Czasami ludzie nie chcą

zrozumieć, Juventus ma od nas dużo większe przychody, ma więcej pieniędzy niż

możemy wydać. My nie możemy tego zrobić, są zasady dotyczące inwestowania.

Gdy będziemy mieli swój stadion, przepaść zmniejszy się w znaczący sposób i

wejdziemy do pierwszej dziesiątki Europy. Jestem pewien, że Spalletti może zrobić

różnicę, ma świetny zespół od przygotowania, chłopcy są w formie fizycznej i

taktycznej. Jeśli pomyślimy o Juanie Jesusie, to on sam przyznał jako pierwszy, że

nie wyraził maksymalnie swojego potencjału, nikt mu nie pomógł poprawić się w

defensywie, tutaj to robimy. Zauważyłem to u Spallettiego, pokazał mi na tablecie

jak powinno się grać w piłkę w defensywie, czego nie robiliśmy nigdy do tej pory.

Manolas?

- Lubi rywalizować, nienawidzi przegrywać jak nikt inny. Rozmawialiśmy o

kontrakcie. To o czym czytacie w gazetach sprawia więcej problemów niż myślicie.

Nie chcemy go sprzedawać.
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